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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 2. 11. 2020 

 

Přítomni: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, doc. Hlavica, prof. Macková, Mgr. Mareček, MgA. 

Petr, prof. Petráš, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková 

Omluven: prof. Medek, Bc. Hájková   

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad, prof. Willi 

Informace rektora:   
➢ Úvodem přivítal nově zvolenou děkanku HF prof. Willi, kterou k tomuto jednání kolegia přizval již 

jako hosta. Nová děkanka bude za dodržení všech hygienických opatření inaugurována 
komorním slavnostním aktem v pondělí 9. 11. ve 13.00 v pracovně rektora.  

➢ Zahájit konkrétní diskusi, jak bude probíhat další výuka nejen v zimním semestru, ale i v celém 
akademickém roce 2020/2021 tak, aby mohlo v tomto akademickém roce uzavřeno studium 
všech ročníků, především pak ročníků absolventských. 
Nelze předpokládat, že zmírnění zákazu kontaktní výuky před koncem nouzového stavu, Musíme 
však usilovat, aby byla bezprostředně poté alespoň postupně obnovována výjimka pro 
uměleckou výuku v menších skupinách (nejlépe ve skupinách do 15 osob). Obě fakulty JAMU 
musí být připraveny na prodlužovaná opatření, prorektorka Macková zahájí v této věci konkrétní 
jednání se studijními proděkany obou fakult.   

➢ Jménem omluveného pror. Medka, který čerpá tento týden dovolenou na rehabilitaci po 
operačním zákroku, připomenul fakultám na výjezdní zasedání v Křtinách dohodnuté předání 
podkladů (cíle a opatření) k Strategickému záměru. 
Děkan DF vzhledem k současné krizové situaci požádal o prodloužení termínu odevzdání 
podkladů o 14 dní, s čímž Kolegium vyslovilo souhlas. 

 
Informace kvestorky:  

➢ Zopakovala všechna důležitá nařízení, která byla vydána v pátek. Mgr. Prokeš se jimi zabýval 
celý víkend, ale pro nás se nezměnilo vcelku nic závažného.  

➢ Musí se projednat délka akademického roku, délka semestrů a termíny zkouškového období.  
➢ Je nutné však dodržovat všechny podmínky akreditací.  
➢ Ve čtvrtek byly odeslány všechny CRP projekty a k předložení AS JAMU je připraveny i IP.  
➢ Požádala fakulty, aby prověřili internetové připojení všech svých pracovníků pro zajištění 

distanční výuky či home office. JAMU bude hledat dodavatele datového připojení pro své 
zaměstnance a jejich možnost práce z domu.  

➢ Příprava rekonstrukce Astorky. Projednání podkladů na AS JAMU 9.11...  
➢ Na Astorce v současnosti ubytováno asi 52 studentů, řeší se zlepšení wifi připojení.  

 
Informace DF:  

➢ Děkan informoval, že DF velmi důsledně pracuje na tom, jak se vypořádat s aktuální situací a na 
zajištění výuku v tomto semestru a celém akademickém roce.  

➢ Doc. Strnad doplnil pana děkana konkrétní informací, co již bylo projednáno na fakultě a jaká je 
aktuální situace ve výuce zimního semestru. Aktuálně řeší složitou problematiku přijímacího 
řízení, v případě dalšího prodlužování protikoronavirových opatření.  

➢ V pondělí proběhne na DF rozšířené kolegium, kde bude vše projednáno s vedoucími ateliérů.  
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➢ Informoval o úspěchu studentky DF Monika Řeháková, která získala cenu CANON 2020 v 
soutěži Czech Press Photo. 

 
Informace HF:  

➢ Děkan Petráš informoval za fakultu. Dne 29. 10. se na HF konala online doktorandská 
konference – proběhla velmi úspěšně za přítomnosti cca 30 účastníků a za účasti 6 univerzit. 

➢ Ve dnech 6. a 7. 10. 2020 se zúčastní online Kongresu AEC. 
➢ Proděkanka pro studijní záležitosti, doc. Goliášová, optimisticky doufá v obnovení kontaktní výuky 

v prosinci, bez ohledu na to však HF intenzivně pracuje na naplňování výuky omezované 
nařízeními vlády a nouzovým stavem, i když všichni si jsou vědomi, že nejde plnohodnotné formy 
výuky. Jakmile se vyřeší problematika zimního semestru, bude řešena problematika semestru 
letního.  

➢ Doc. Goliášová dále poděkovala za komunikaci a spolupráci paní kvestorky se zástupci kolejí a 
fakult a navrhuje, aby byla za současné situace obnovena instituce Kolejní komise. 

➢ Žádá také, aby byl vyvíjen tlak na instituce, které vyřizují víza našim zahraničním studentům 
z východoevropských zemí, za účele zkrácení doby vyřizování, která je v současnosti nepřijatelně 
dlouhá. Je to potřeba, poněvadž lze předpokládat, že nám bude zahraničních studentů přibývat. 
 

Informace pror. Mackové:  
➢ Je třeba vytvořit koncepci, podle které by měla univerzita postupovat, jaká možnost bude 

nejpřijatelnější a je nutné, aby se spolu se studijními proděkany našla varianta na další výuku. 
Pro JAMU je tento stav a online výuka dlouhodobě neudržitelná, tak jak bylo napsáno v to dopise 
pro NAÚ.  

➢ Domluvila si schůzku s proděkany obou fakult na středu v 9h ráno online formou.  
➢ V tuto chvíli je ale nutné, na rozdíl od jara, najít jiné modely k možnosti výuky, protože tato 

situace trvá již dlouho, a ještě trvat bude a nevíme, kdy opravdu výuka naskočí do naprosto 
normálního modelu. 
 

Informace pror. Hlavici:  
➢ Proběhlo mezinárodní hodnocení MEP 

o Informační video o našem prostorovém a technickém vybavení bylo odesláno; 
o Ve středu budou odeslána doplňující vysvětlení k sebeevaluační zprávě; 
o On-site visit proběhla bez větších problémů, téměř všichni přislíbení účastníci se 

zúčastnili a s průběhem jednání všichni vyslovovali spokojenost; 
o Velmi pozitivně byla hodnocena kvalita a odbornost členů MEP; 
o Poděkování za velmi dobrou organizaci a spolupráci patří i oběma proděkanům pro 

výzkum a všem dalším spolupracovníkům (tlumočnice K. Báňová, tajemnice D. 
Wagnerová, L. Spáčil, P. Bělohlávková, M. Prokeš, všichni respondenti). 

➢ V pátek proběhne (on-line) další ročník konference doktorských studií uměleckých VŠ Teritoria 
umění. JAMU bude reprezentovat studentka HF Lánská, kdokoli další se může zúčastnit on-line, 
link poskytne M. Hlavica či proděkani pro výzkum.  

 
Informace pror. Spilky:  

➢ IŠMT zajistí finanční prostředky pro implementaci Jednotné digitální brány (Single Digital 
Gateway) dle nařízení Evropského parlamentu a Rady v prostředí vysokého školství. V rámci 
Jednotné digitální brány bude každá VŠ poskytovat online informace v angličtině v primárně 
v těchto oblastech: podmínky studia, přihlášky ke studiu, žádosti o stipendia a žádosti o 
nostrifikaci diplomů. Finanční prostředky ve výši cca 260 tis, které jsou určeny ještě pro rok 2020, 
budou využity rovněž pro vytvoření webových stránek JAMU v angličtině a naplnění jejich 
obsahové stránky (překlady). Další podrobnosti financování implementace JDG na VŠ pro roky 
2021-2023 budou poskytnuty během webináře MŠMT, který proběhne 5. 11.  

➢ 5. 11. proběhne schůzka pracovní skupiny pro tvorbu webu JAMU v angličtině, na které bude 
upřesněna jeho struktura a dohodnuty další kroky pro plnění obsahové stránky.  

https://www.czechphoto.org/cpp-en/past-years/2020/361/category/cena-canon/271/6132/
https://www.czechphoto.org/cpp-en/past-years/2020/361/category/cena-canon/271/6132/
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Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  

➢ Informoval o zájmu veřejnosti na sociálních sítích, týkající se volby nové děkanky HF prof. Willi. 

 

 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 16. 11. 2020 v 10:30 hod. on-line formou v programu Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


